
Svar fra Enebakk Venstre 
 
Arealforvaltning og lokalmiljø 
 

1. Vi ønsker å stoppe snauhogst av skogområder og at det skal være fokus på vern av 
gammelskog. Vi støtter Nasjonalpark i Østmarka, hvor vi vet det er flere sjeldne arter som 
må bevares. Vi ønsker også å ta til orde for at det skal være total vern av de store rovdyrene 
våre. Vi i Venstre ønsker at det alltid skal lyttes til forskere og fagfolk når det gjelder vern av 
natur og naturmangfold. Alt for mange beslutninger tas ut fra synsing fra enkeltpersoner eller 
fra personer som har egeninteresser som går på tvers av anbefalinger om vern. 
 

2. Det håper vi, men håper der at lokale politikere henter inn ekspertise for å høre der det er 
usikkerhet.  
 

3. Vi har blant annet hentet inn fagperson fra Naturvernforbundet som har holdt foredrag for oss 
om naturmangfoldet som finnes i vårt område og som må vernes og beskyttes. 
 

4. Ja 
 

5. Ja 
 

6. Ja 
 

7. Ja 
 

8. Vi vil hente inn oversikt fra fagfolk, gjerne Naturvernforbundet, over områder i vårt distrikt 
som bør restaureres. Vi er litt usikre hvor, men det kan kanskje dere gi oss? 
 

9. Ja, det er akkurat det vi er usikre på og som vi bør innhente informasjon om. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Vi må ta vare på og utnytte de dyrkbare områder i vår kommune, ikke bygge de ned. 
 

11. Ja, vi må jo fokusere på dette og forsøke å få øvrige instanser i kommunen til å ha samme 
holdning. 
 

12. Ja, det har vi fokus på allerede. 
 
Skog/marka 
 

13. Vi må hente inn og lytte til forskere og fagfolk om hva som må til for å bevare det vi har av 
skogsområder. Vi ønsker å jobbe for et totalforbud mot hogst i verneverdige områder som 
det beskrives her. 
 

14. Ja, absolutt 
 

15. - 
 

16. Ja, helt klart 
 

17. Ja 
 

18. Vi ønsker å jobbe for totalforbud mot flatehogst i Oslomarka. 
 



19. Ja  
 

20. Ja, det burde vi absolutt gjøre. 
 
Stedsidentitet 
 

21. Ja 
 

22. Ja 
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